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ZAPISNIK
17. seje zbora združenega dela Skupščine občine Ljubljana-Šiška,
ki je bila v četitek 16. 7. 1987 po skupnem zasedanju v sejni
dvorani Skupščine občine Ljubljana-Šiška, Trg prekomorskih bri-
gadl .

Sejo je vodil tov. Borut Eržen, predsednik zbora.
V sprejem je predlagal naslednji

DNEVNIRED:

1. Poročilo verifikacijske komisije ,,• ','
2. Potrditev zapisnika 15. seje zbora

•'$. 'Predlogi in vprašanja delegatov
4. Poročilo o delu ZKPO DO Agrostroj
5. tfenutek odloka o sprejetju zazidalnega načrta za območje

urejanja ŠS 3/4 - Podutik - južni del
6. Predlog odloka o sprejetju zazidalnega načrta za območje

urejanja ŠS 3/4 (ŠS 12/2 a) - severni del in SO 3/1 - del (ŠO 12) -
Podutik

7. Osnutek odloka o sprejetju zazidalnega načrta za območje
urejanja ŠS 9/1 - Preska (MeS 7-3)

8. Osnutek odločbe o ugotovitvi splošnega interesa za gradnjo
trafo postaje Kamna Gorica

K 1. točki dnevnega reda

Komisija za verifikacijo pooblastil in imunitetna vprašanja je
bila izvoljena že na skupnem zasedanju.

Predsednik komisije tov. Flora Deteja je podal naslednje poro-
čilo: Od 61 delegatskih mest je na seji prisotnih 41 delegatov,
odsotnost je opravičil 1 delegat, 19 delegatov pa je bilo neopravi-
čeno odsotnih.

Odsotni so bili delegati naslednjih konferenc delegacij:
št. 8 Iskra - 1 dekgat od 8
št. 9 ABC Pomurka
št. 14 Litostroj - 1 delegat od 4
št. 16 Dekorativna - 1 delegat od 2
št. 17 KOT
št. 22 PAP - 2 delegata od 2
št. 30 Unitas - opravičeno
št. 31 Emona - TOZD Maloprodaja
št. 32 Gorenje TIKI
št. 34 Obrtniki - 1 delegat od 2
št. 35 ŽG, DSSS
U. 36 VVO Najdihojca
št. 37 OŠ Milan Mravlje
št. 38 OŠ Franc Rozman-Stane
št. 39 OŠ Oto Vrhunec-Blaž
št. 40 ZD Šiška - 1 delegat od 2
št. 41 DS UOSO Šiška
št. 42 V. P.
Zbor je bil sklepčen in je lahko nadaljeval z delom.

K 2. točki dnevnega reda

K zapisniku 15. seje delegati niso imeli pripomb in so ga soglasno
potrdili:

K 3. točki dnevnega reda

Pisni delegatski vprašanji sta postavili konferenci delegacij št. 8
Iskra Avtomatika in št. 4 Rašica.

Iskrine delegate je zanimalo glede sredstev, ki se vsako leto
odvajajo v solidarnostni sklad in sicer:

1. Koliko sredstev se je v letu 1986 nabralo v skladu?
2. Koliko od zbranih sredstev je bilo porabljenih v letu 1986?
3. Komu in kam so bila namenjena porabljena sredstva?
Predsednik zbora tov. Eržen je delegatom Iskre pojasnil, da je

to vprašanje potrebno posredovati na Skupščino SR Slovenije in
zahtevati pisni odgovor.

Delegati Iskre so s predlaganim soglašali.
Konferenca delegacij št. 4 Rašica pa ni bila zadovoljna z odgo-

vorom na delegatsko vprašanje, ki ga je postavila na 15. seji zbora,
saj meni, da je presplošen. Delegati pričakujejo konkretnejši od-
govor.

Tov. Saša Sedmak, član IS je delegatu Rašice pojasnil, da bodo
dobili konkretnejši odgovor, ko bodo znani polletni rezultati go-
spodarjenja.

Delegatka Rašice je s pojasnilom soglašala.
Delegati Lek-a pa so podali splošno pripombo glede sklica sej v

mesecu juliju. Predlagali so, naj ne bi sklicevali sej v mesecu juliju,
ko so letni dopusti, saj je težko zagotoviti sklepčnost.

Tov. Eržen je pojasnil, da so po Poslovniku o delu skupščine
skupščinske počitnice le v mesecu avgustu, da pa bi morali delegati
navedeno pripombo uveljavljati pri sprejemu periodičnega pro-
grama dela za III. trimesečje.

Delegati Lek-a so s pojasnilom soglašali.

K 4. točki dnevnega reda

Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podal tov. Alojz
Finc, član ZKPO DO Agrostroj.

Uvodna obrazložitev je sestavni del arhivskega zapisnika.
Pisnih pripomb konferenc delegacij ni bilo, razprave tudi ne.
Delegati so soglasno sprejeli naslednje



SKLEPE: •
1. Zbor sprejema Poročilo o delu začasnega kolegijSlt^a'fk>slo-

vodnega organa DO Agrostroj.
2. Zbor ugotavlja, da je bila z referendumom o oblikovanju

enovite DO uspešno izvedena naloga, ki se je nanašala na samou-
pravno organiziranost. Sprejeta je bila večina temeljnih samou-
pravnih aktov, s čemer je bila urejena interna zakonodaja in dana
podlaga za poslovanje po stattisni spremembi.

3. Zbor ugotavlja, da se bo pretežni del investicijskih sredstev
(73 %) formiral na osnovi različnih kreditov. Zato zadolžuje
ZKPO, da preveri vpliv finančne konstrukcije investiranja na
finančno uspešnost, predvsem pa na likvidnostno situacijo DO v
letih odplačevanja kreditov in temu primerno dopolni sanacijski
program.

Pri oblikovanju dokončnih odločitev o lokaciji investicij mora
ZKPO oceniti tudi omejitvena določila, ki izhajajo iz dolgoročne
opredelitve območja Agrostroja kot rekreacijske cone in to upo-
števati pri dopolnitvi sanacijskega programa.

4. Zbor ugotavlja, da je izguba, izkazana v žaključnem računu
za leto 1986 pokrita, kvaliteta sanacijskih sredstev pa onemogoča
DO, da izplačuje delavcem normalne osebne dohodke v skladu z
njihovimi samoupravnimi splošnimi akti, saj bi za takšna izplačila
OD morala DO pridobiti vsaj 30 % nepovratnih sredstev za kritje
izgube.

5. Poslovanje v DO Agrostroj je vezano na sezonska nihanja v
primarni kmetijski proizvodnji, zato zbor meni, da je realna ocena
ZKPO o pričakovanih ugodnih rezultatih v prvem polletju. Zbor
ocenjuje, da je v poročilu premalo informacij o izvajanju poslovne
funkcije organizacije. ZKPO naj v zaključno poročilo vključi tudi
oceno poslovanja v III. trimesečju, ki soupadata z prenehanjem
začasnih ukrepov ter z oceno do konca leta 1987. :

6. Zbor ugotavlja, da naloge ZKPO na kadrovskem področju še
niso v celoti realizirane. Zato zbor zadolžuje ZKPO, da izdela
program prekvalifikacije delavcev in zmanjšanja števila režijskih
delavcev ter da pravočasno zaključi postopke imenovanja individu-
alnega poslovodnega organa in delavcev s posebnimi pooblastili.

7. Zbor zadolžuje ZKPO, da nadaljuje z usposabljanjem in
zagotavljanjem pogojev za delovanje samoupravnih organov.

8. Zbor ugotavlja, da so naloge, ki so rokovno opredeljene v
stališčih IS v zaključni fazi realizacije.

9. Zbor ugotavlja, da še niso izpolnjeni pogoji za prenehanje
ukrepa družbenega varstva in zadolžuje ZKPO, da pripravi zak-
ljučno poročilo in ga do 15. 9. 1987 predloži izvršnemu svetu,
izvršni svet pa, v kolikor bo soglašal z njira, predloži v obravnavo
zboru združenega dela. •tm.uizoii I>I ivm.

K S. točki dnevnega reda

Uvodno obrazlbžitev je podal tov. Peter Hočevar, predsednik IS
že na skupnem zasedanju.

O tej točki dnevnega reda je razpravljala statutarno-pravna
komisija, ki je oblikovala naslednje pripombe in predloge:

- V drugi vrsti drugega odstavka 12. člena naj se črta beseda:
»prikazana« in se nadomesti z besedo: »določena«.

- V prvi vrsti 16. člena naj se pred besedo: »Razsvetljava« doda
beseda: »Javna«,

Komisija tudi meni, da je treba osnutek odloka redakcijsko
popraviti tako, da se bolj trdno določi posamezna dejanja in
postopke in se, kjer je to možno, izpustijo nepotrebna opisovanja
(npr. v 14. členu).

Pisnih pripomb konference delegacij niso posredovale, razprave
tudi ni bilo.

Delegati zbora so soglasno sprejeli naslednji
SKLEP:
Zbov sprejema osnutek odloka o sprejetju ZN za območje

urejanja SS 3/4 - Podutik, južni del s pripombami statutarno-
pravne komisije.

K 6. točki dnevnega reda

Pisnih pripomb aii spreminjevalnih predlogov konference dele-
gacij niso posredovale, razprave tudi ni bilo.

Delegati zbora so z 1 vzdržanim glasom sprejeli naslcdnji
SKLEP:

. Zbor sprejema predlog odloka o sprejčtju zazidalnega načrta za
območje urejanja ŠS 3/4 (ŠS 12/2 a) - severni del in SO 3/1 - del
(ŠO3/1- 12)-Podutik.

K 7. točki dnevnega reda

Uvodno obrazložitev je podal tov. Peter Hočevar, predsednik IS
že na skupnem zasedanju.

Pisne pripombe so posredovale konference delegacij št. 10

, Donit, št! 12 Aero Medvode in št. 33 KZ Medvode.
Delegati Donita so predlagali skupščini, da umakne predlagani

osnutek ZN z dnevnega reda, ker delegati ne soglašajo z vsebino
predlaganega osnutka odloka. Ugotavljajo, da še obstoječa sose-
ska Preska nima zagotovljenih nekaterih osnovnih komunalnih
potreb v zadostni meri (vodovod, kanalizacija, ustrezna preskrba
prebivalstva). Izpolnitev teh zahtev je prvi pogoj za kakršnokoli
nadaljnjo dejavnost na tem področju.

Kljub velikim potrebam medvoškega združenega dela po novih
stanovanjskih enotah, pa trenutna gospodarska politika na tem
področju (nekatere omejitve pri oblikovanju in porabi stanovanj-
skih sredstev v TOZD) realno onemogoča učinkovito dejavnost
TOZD na tem področju. Zato predlagamo skupščini občine Ljub-
ljana-Šiška, da podpre našo zahtevo o umiku odloka o sprejetju
zazidalnega načrta (SŠ 9/1 MeS 7-3) v naslednjem srednjeročnem
obdobju ter skladno s potrebami združenega dela v Medvodah.

Delegati Aera Medvode pa so predlagali, da se fizični začetek
gradnje prestavi v naslednje srednjferočno obdobje, da se zagotovi
etapna gradnja, ki bo omogočala reševanje stanovanjskih potreb
medvoškega združenega dela, oziroma naj se rok izgradnje celot-
nega kompleksa uskladi s plani potreb OZD na območju Medvod.

Delegati KZ Medvode niso soglašali s predlagaiiim osnutkom s
pojasnilom, da le-ta ni v interesu združenega dela, hkrati pa so za
ohranjanje kmetijskih površin.

Odgovore je podala tov. Marina Lekič, predstavnik KUP.
Dejala je, da je bilo že s srednjeročnim in dolgoročnim planom

začrtano, da bo na tem območju stanovanjska gradnja in bi morali
delegati KZ Medvode ob obravnavi teh planskih dokumentov
podati svoje pripombe.

Delegatu iz Aera pa je pojasnila, da pred letom 1990 ne bo prišlo
do pričetka gradnje stanovanj na tem območju, ker zemljišče še ni
komunalno urejeno, zato bo pričetek gradnje prenešen v naslednje
srednjeročno obdobje.

Delegati so soglašali z odgovori.
Nato so delegati zbora z 1 vzdržanim glasom sprejeli naslednji
SKLEP:
Zbor sprejema osnutek odloka o sprejetju zazidalnega načrta za

območje urejanja ŠS 9/1 - Preska (MeS 7-3) s pripombami konfe-
renc delegacij, ki se posredujejo predlagatelju, da jih prouči in
upošteva pri pripravi predloga odloka, oziroma obrazloži tiste,
katerih ne bo mogel upoštevati.

K 8. točki dnevnega reda

O tej točki je razpravljal IS in predlagal, da v primeru nebistve-
nih pripomb zbori osnutek odločbe prekvalificirajo v predlog in le-
tega sprejmejo.

Pisnih pripomb konferenc delegacij nismo prejeli, razbrave tudi
ni bilo.

Delegati zbora so soglasno sprejeli naslednje
SKLEPE:
1. Zbor sprejema osnutek odločbe o ugotovitvi splošnega inte-

resa za gradnjo transformatorske postaje Kamna Gorica.
2. Zbor sprejema prekvalifikacijo iz osnutka v predlog.
3. Zbor sprejema predlog odločbe.
Ker ni bilo več razprave, je predsednik zbora zaključil sejo ob

18,10 uri.

Tajnik ZZD
Živa ISAJLOVIČ, I. r.

SKUPŠČINA OBČINE
LJUBLJANA-ŠIŠKA
Zbor krajevnih skupnosti
Štev.: 1-06-4/86-157/87
Datura: 2. 7. 1987

Predsednik ZZD
Borut ERŽEN, I. r.


